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استاندار فارس در یک صد شانزدهمین جلسه علنی شورای شهر شیراز گفت:  شفافیت 
ایجادشده در شهرداری و شورای اسلامی شهر شیراز خوب است اما  این شفافیت 
باید گسترش داده شود تا همه مردم اقناع شوند که همه تصمیمات در اتاق شیشه ای 

و در جهت منافع عمومی گرفته می شود نه در جهت منافع یک گروه خاص است.
این جلسه ضمن تشکر  سرویس خبری/ مریم زارع خفری: عنایت الله رحیمی در 
از اقداماتی که شورای پنجم شهر شیراز و شهرداری انجام داده اند، عنوان کرد: یکی 
دیگر از کارهای ارزشمند شهرداری و شورا در مدت کاری خود اولویت ندادن به 

ماشین و اولویت دادن به پیاده هاست که کاری ارزشمند بود.
رحیمی هدف خود از حضور در صحن علنی شورای شهر شیراز را در نظر گرفتن 
شهرداری به عنوان یکی از دستگاه های پیشرو در خدمات رسانی به مردم عنوان کرد. 
افزود:  می دهد  پوشش  را  زیادی  جمعیت  شیراز  شهرداری  اینکه  به  اشاره  با  وی 
حمایت از شهرداری به منزله حمایت از خدمات رسانی و پاسخ گویی به نیازمندی های 

شهروندان است.
استاندار فارس ادامه داد: به رغم این مشکلات ارزیابی کلی نشان می دهد شهرداری 
و شورای شهر شیراز همه تلاش خود را برای خدمت رسانی صادقانه به مردم  انجام 

داده اند.
قانونی شورا و شهرداری  اقدامات  از  نیز  همواره  استان  ارشد  افزود: مدیریت  وی 
کاملًا  منصفانه  و  عالمانه  نگاهی  در  حمایت  این  که  است  کرده  حمایت  شیراز 

مشهود است.
درزمینه  محدودیت ها  به رغم  بکوشند  باید  شهرداری ها  گفت:  ادامه  در  رحیمی 
مناسب ترین    از  یکی  گردشگری  افزود:  وی  کنند.  بیشتری  تلاش  سرمایه گذاری 
برای  مناسبی  راه  به عنوان  می تواند  که   است  فارس  در  سرمایه گذاری  زمینه هایی 

کسب درآمد در این استان در  نظر  گرفته شود.
استاندار فارس از شورای شهر و شهرداری شیراز خواست  سرمایه گذاری در حوزه 
گردشگری را در اولویت قرار داده و این راه را برای سرمایه گذاران تسهیل کنند 

و مجموعه دستگاه های حاکمیتی نیز باید در این مسیر به رفع موانع کمک کنند.
اقدامات خوبی در حوزه حمل ونقل  ادامه داد: شهرداری و شورای شهر شیراز  وی 
درون شهری انجام داده است و گفت: شفاف سازی و توسعه خدمات الکترونیک و 

نظارت عمومی در تقویت سلامت اداری مؤثر است.
نماینده عالی دولت در استان فارس با اشاره به اینکه انتخابات مجلس شورای اسلامی 
در پیش است، اظهار کرد: به رغم وجود بعضی گلایه ها و نگرانی ها در میان مردم، 
اعضای شورا به عنوان نمایندگان مستقیم مردم می توانند بسیاری از این نگرانی ها و 
گلایه ها را تشریح کرده و برای برگزاری هر چه باشکوه تر انتخابات با مشارکت 

حداکثری مردم کمک کنند.
رحیمی تأکید کرد: صندوق رأی کم هزینه ترین راه برای اصلاح امور و اداره کشور 

و تحقق حاکمیت مردم بر سرنوشت خود است.
استاندار فارس در بخشی از سخنان خود با اشاره به شرایط کنونی کشور و تنگناهای 
بر  تنگناها  و  فشارها  این  بی تردید  گفت:  اقتصادی  فشارهای  و  تحریم ها  از  ناشی 
نمی توان  و  بود  نخواهد  بی اثر  شهری  مدیریت  ازجمله  دستگاه ها  همه  عملکرد 
شرایط کنونی را با گذشته مقایسه کرد. تذروی عضو این شورا در عکس العمل به 
صحبت های استاندار فارس در مورد تحریم ها گفت: آیا کمبود سیلندر گاز در برخی 
مناطق شهر نیز به تحریم ها برمی گردد؟ استاندار فارس نیز در پاسخ به انتقادات وی 
گفت:  سال ۹۲ تنها ۶۸۳ روستا در استان گازرسانی شده بود که این تعداد هم اکنون 

به ۱۹۰۲ روستا افزایش یافته و رشد ۱۷۸ درصدی را نشان می دهد.
وی ادامه داد: کمبود ال. پی.جی به دلیل تحریم هایی که فروش نفت را محدود کرده 
رخ داده است چراکه در شرایطی که فروش نفت با محدودیت مواجه است بخشی از 
آل. پی.جی  صادر می شود. وی همچنین از افزایش ۲۵ درصدی توزیع ال. پی.جی 

خبر داد و عنوان کرد به منظور نظارت بهتر توزیع درب منازل انجام می شود.
شهرداری، در بحث باغات به وظایف قانونی خود عمل می کند

 87 سال  در  شیراز که  باغات  ساماندهی  این جلسه گفت: طرح  در  شیراز  شهردار 
مصوب شد، تملک باغات گروه یک این شهر را به عنوان تکلیفی بر عهده شهرداری 

گذاشته است.
اجازه  به شهرداری شیراز  باغات گروه یک  تملک  برای  افزود:  اسکندرپور  حیدر 

داده شده از محل تغییر کاربری باغات گروه پنج، باغات گروه یک تملک کند.
وی ادامه داد: از سال 87 تاکنون 280 هکتار از باغات گروه یک شیراز به صورت 

شش دانگ از سوی شهرداری شیراز تملک شده است.
شهردار شیراز اضافه کرد: تغییر کاربری باغات گروه پنج شیراز روندی است که 
شهرداری بر اساس قانون انجام می دهد و این کار نیز باهدف تملک و حفظ باغ های 
از هر تغییر کاربری در کمیسیون ۵ و  بعد  اما  انجام می شود  این شهر  گروه یک 
شورای برنامه ریزی و توسعه استان فارس ما شاهد یک هجمه رسانه ای هستیم. در 
ادامه این جلسه معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری فارس نیز گفت: قراردادی 
از گذشته درخصوص تخصیص تجهیزات موردنیاز قطار شهری بین کلان شهر کشور 
وجود داشته که طی سال های اخیر سهم شیراز کاهش داده شده بود که با پیگیری 

استاندار فارس سهم یک سوم برای مترو شیراز در نظر گرفته شده است.
محمود رضایی افزود: یک رام قطار طی یک ماه آینده به شهرداری شیراز واگذار 
خواهد شد که امیدوارم تا دهه فجر راه اندازی شود و در خدمت شهروندان قرار گیرد. 
وی ادامه داد: سفر رئیس جمهوری به زودی به استان فارس انجام خواهد شد که باید 
مدیریت شهری شیراز از این سفر برای توسعه خدمات شهری حداکثر بهره برداری 
بر  بنا  کرد:  اضافه  فارس  استانداری  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون  باشد.  داشته  را 
تجربه سایر شهرهای کشور می توان در سفر ریاست جمهور، تفاهم نامه هایی در حوزه 
طرح های  موردنیاز  سرمایه  بتوان  تا  شود  منعقد  بانک های کشور  با  سرمایه گذاری 
عمرانی در اولویت را تأمین و عملیات اجرایی آن را آغاز کرد. وی بابیان اینکه 
آینده کشور دیده شده،  بودجه سال  قطار شهری در لایحه  اتوبوس و  بلیت  یارانه 
ادامه داد: در سال گذشته کاهش 45 درصدی در میزان تلفات ترافیکی استان فارس 
روی داد که تلاش داریم امسال بیش از این میزان از تلفات انسانی در جاده های این 

استان جلوگیری شود.
دستگاه های  و  شیراز  شهرداری  بین  تفاهم نامه هایی  انعقاد  قالب  در  افزود:  رضایی 

دیگر در حوزه هایی من جمله پسماند می توان در سفر رئیس جمهوری بهره برد.
به گزارش روابط عمومی و امور بین الملل شورای اسلامی شهر شیراز، نامه شهرداری 
شیراز درخصوص بررسی اهداف کلان بازنگری طرح ساماندهی باغات قصردشت 
شیراز در سطح راهبردی در یک صد و شانزدهمین جلسه عادی صحن علنی شورای 

شهر موردبررسی قرار گرفت که با اکثریت آرا به تصویب رسید.
بر  تغییر عبارت »عوارض  این جلسه، لایحه شهرداری شیراز درخصوص  ادامه  در 
حق مشرفیت« در مصوبات مربوط به عوارض ارزش افزوده ناشی از اجرای طرح های 

عمران و توسعه شهری مورد موافقت و تصویب قرار گرفت. 
اعضای شورای شهر شیراز با لایحه دیگر شهرداری درخصوص تمدید مصوبه شورای 
شهر در موضوع »فروش اموال قابل واگذاری شهرداری به صورت نقد و اقساط« به 

مدت دو سال موافقت کردند.
اعضای شورای شهر در بررسی ایراد هیئت تطبیق به مصوبه معافیت تأمین پارکینگ 
اماکن مربوط به فعالیت های گردشگری در منطقه تاریخی فرهنگی شیراز با تمدید 
این مصوبه و اصلاحات بعدی آن برای مدت سه سال از این تاریخ موافقت کردند.
بر پایه این گزارش و با موافقت اکثریت اعضا با یک طرح دوفوریتی، جلسه عادی 
صحن علنی هفته آِینده شورای اسلامی شهر شیراز برگزار نخواهد شد و بر این اساس 

جلسه بعدی صحن علنی شورای شهر 25 دی ماه برگزار خواهد شد.

در یک صد و شانزدهمین جلسه علنی شورای اسلامی شهر شیراز مطرح شد؛
استاندار فارس:

شفافیت در شهرداری و شورای اسلامی شهر شیراز باید افزایش یابد

 بازداشت دو پزشک 
 به دلیل جراحی زیبایی 

غیرمجاز

استاندار کهگیلویه و بویراحمد:
 2۵۰هزار نفر با اجرای سدتنگ 

 سرخ از آب آشامیدنی سالم 
برخوردار می شوند
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در یک صد و شانزدهمین جلسه علنی شورای اسلامی 
شهر شیراز مطرح شد؛

استاندار فارس:
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 رنج اقتصادی باورنکردنی بر ایران 
صفحه 2اعمال کردیم

صفحه 2

نامه وزیر بهداشت به سازمان جهانی بهداشت:

 آمریکا دسترسی ایران 
 به دارو را محدود 

کرده است

همراه با تحلیل این خبر

مصباحی مقدم: 

 مجلس اگر عرضه 
داشت در رأس امورقرار 

می گرفت

                  فیلم ماشینِ فروشی شما                       
                  فیلم منزل شما

                  فیلم جشن تولد خود، فرزندان و نوه هایتان             
               و فیلم انواع آگهی های خود را 

                    به ما بسپارید تا در روزنامه طلوع 
                    کنار متن ارسالی تان 

                    به نمایش بگذاریم.

روش نوین مطبوعاتی ما با فیلم

تلفن تماس دفتر روزنامه طلوع :
         32344772-3-4         42229246 

روش نوین مطبوعاتی 
ما را به دیگران نیز 

یادآور شوید.

مدیر دفتر لایروبی و ماشین آلات سازمان برق 
استان خوزستان:

برای لایروبی رودخانه 
»کارون« پول نداریم

لایروبی کارون حدود 800 میلیارد تومان هزینه دارد، 
درحالی که بودجه تخصیص داده شده سالی چهار میلیارد تومان است
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